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I N T E R P E L A C J A 

W sprawie oświetlenia ulicy Podolańskiej. 

Na załączonych zdjęciach przedstawiam 3 bloki na ulicy Podolańskiej  w Poznaniu. Mieszka tam 

105 mieszkańców. Ulica, przy której stoją bloki jest oświetlona, ale brakuje oświetlenia na odcinku 

łączącym te bloki z przystankami komunikacji miejskiej. 10 lat temu obiecano mieszkańcom oświetlenie 

ulicy. Do chwili obecnej, pomimo ostatniego remontu pobliskich ulic, nie postawiono ulicznych latarń. Po 

zmroku okolica jest ciemna i niebezpieczna. Proszę o możliwie szybką decyzję i działanie.  

 

Proszę o odpowiedź: 

- czy Miasto Poznań planuje oświetlenie tej okolicy i w jakim terminie? 

 

 

       Z poważaniem 

 

        Justyna Kuberka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 


